



兒童癌病基金
Children's Cancer Foundation

Over 30 years of caring service
關愛同行逾三十載

兒童癌病基金「帽子日」學校報名表格 Children's Cancer Foundation "Hats On Day" School Enrolment Form

請將已填妥之報名表格傳真至 2815 5511 或 電郵至 fr@ccf.org.hk
Please return the completed enrolment form by fax at 2815 5511 or e-mail to fr@ccf.org.hk

學校名稱 School Name :	
聯絡人 Contact Person :	電郵 E-mail :
電話 Telephone No. :	傳真 Fax :
地址 Address :	

支持方式 Support Us

(歡迎多項選擇 Welcome to tick multiple choices)

- 本校將參與兒童癌病基金「帽子日」 Please enroll us for Children's Cancer Foundation "Hats On Day"

預計參與人數 Estimated No. of Participants : _____

全校師生總人數 No. of Teachers & Students : _____

所需宣傳物資(A3 海報)數量 Required Amount of Promotional Materials (A3 Poster) : _____

參與方式 Participation (請選擇以下其中一項 Please select one:)

- 由校方統一發放及收集家長回條*、善款 / 捐款憑證及捐款紀錄表，再轉交基金跟進
We will **distribute & collect the parent reply slip***, **donation / donation record**, and **donation summary form**, and pass to Children's Cancer Foundation for follow-up actions

- 由校方發放活動連結，師生透過連結直接[#]向兒童癌病基金報名及捐款（活動連結將由基金稍後提供）
We will **distribute the Event online registration link**, students and teachers will directly[#] enrol and donate to Children's Cancer Foundation "Hats On Day" through the **link** (to be provided by the Foundation)

[#] 詳細報名及捐款紀錄將直接由基金收集，如學校需知悉報名情況，須另行向基金查詢。

[#] Please approach the Foundation for the detailed registration status if needed.

- 本校希望貴機構安排到校講座 Please arrange a life education seminar for us

由兒童癌病基金註冊社工及康復者主講 (語言：廣東話)

Present by registered social workers and survivors from Children's Cancer Foundation
(Language: Cantonese)

建議日期及時間 Preferred Date & Time :

選項 Option 1: _____

選項 Option 2: _____

選項 Option 3: _____

* 家長回條及捐款紀錄表

下載專區

* Download Area for
Parent Reply Slip and
Donation Summary Form:

